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Een mooi jaar

Ervaringsgegeven: je krijgt meestal iets dat 

in de buurt komt van wat je verwacht. Ga 

je stappen met het idee ‘het wordt een 

prima avond en wie weet’, dan wordt het 

een stuk leuker dan wanneer je meesjokt 

met vrienden omdat thuisblijven geen  

optie was. Van sollicitatie tot en met  

beoordelingsgesprek, van maandagochtend-

koffie tot en met de vrijdagmiddagbitterbal:  

wat het wordt hangt zeker ook af van hoe 

je insteekt. 

Daarom wordt dit een mooi jaar. Omdat ik 

het verwacht. Een jaar vol liefde, gezellige 

avonden, vakanties. Met veel goed nieuws 

voor iedereen en speciaal voor allen die 

mij lief zijn. Omdat ik, en jij, dat dus zelf 

in de hand hebben, doen we er alles aan 

om die eerdere ervaringen weer waar te  

maken. De vakantie is gepland, een  

weekend in een vakantiehuis met het hele 

gezin ook en het voornemen vaker uit 

te gaan is al redelijk waargemaakt in de  

eerste week. Spelletjesavonden, etentjes 

met vrienden en de cursus pottenbakken: 

het staat al in de agenda. Er kan niets meer 

mis gaan.

Oké, in dit prachtig blauwe firmament 

zullen donkere wolken opduiken. Is altijd 

zo. Afgelopen jaar was niet anders. Toch, 

terugkijkend, was dat niet slecht. Soms 

leerzaam (lullig vluchtheuveltje als je niks 

positiefs te melden hebt, maar ja), vaker 

juist precies dat zetje om zaken in een 

ander perspectief te zien. Want, ook een 

ervaringsgegeven, tegen de wind in zeilen 

is veel leuker dan voor de wind uitbollen. 

Dus, daarom en hoe dan ook: het wordt 

een mooi jaar.
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Geschreven door:  Geert Wieggers

Nieuwjaarduik aan de Giese Kop

Het vuurwerk is afgestoken, carbidbussen opgeborgen en de meeste oliebollen zijn op, 
maar Nieuwjaarsdag is natuurlijk niet compleet zonder een nieuwjaarsduik. Waar kun je 
dat beter doen dan aan het Rhederlaag en op de Gies Kop. Tientallen mensen, waarvan er 
tenminste 55 zijn geregistreerd, stonden zondag te trappelen op het Giese strand om het 
jaar met een frisse duik te beginnen. In 2009 werd voor de eerste keer een nieuwjaarsduik  
voor het goede doel georganiseerd door Tony Ashek. Dit jaar waren er twee goede 
doelen te weten Pink Ribbon (landelijk onderzoek naar borstkanker) en het inloophuis  
Het Braamhuis in Zevenaar. Eén op de drie mensen krijgt te maken met kanker.  
Wanneer kanker je raakt (op welke manier dan ook) komt er heel wat op je af. De diagnose  
kanker heeft een enorme impact. Je gaat verder, maar hoeft het niet alleen te doen. Om 
die reden bestaat het Braamhuis in Zevenaar. Een inloophuis waarvan de deuren open 
staan voor mensen die kanker hebben of er juist van genezen zijn, hun familieleden, 
overige naasten en nabestaanden. Een plek voor aangename zorg en extra aandacht. 
Initiatiefnemer van de nieuwjaarduik Tony Ashek fitnesstrainer, voedingsconsulent en  
eigenaar van Hart2Hart is de sterke persoonlijkheid achter dit evenement. De  
meeste dranghekken staan al klaar, rood/wit afzetlint is vastgebonden, de knaloranje  
mutsen van de bekende rookworstenfabrikant konden worden opgehaald en de  
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Een uitbundig intieme sfeer; dat is het handelsmerk van  
Tuinderij Bodemliefde. Niet vaak kom je op een plek waar 
gezamenlijkheid zo moeiteloos hand in hand gaat met respect 
voor de eigenheid van elk individu. Vrijwilligers van allerlei  
pluimage voelen zich thuis op dit buitengewone oord,  
sferen versmelten moeiteloos met elkaar. Tussendoor worden 
er walnoten uit eigen gaard gekraakt, recepten uitgewisseld 
en de laatste bijzonderheden van ver en dichtbij besproken. 

Als vrijwilliger bij de tuinderij word je overduidelijk  
uitgenodigd om echt mee te doen in het wel en wee van 
de tuinderij, zelfs de inhoud van de groentepakketten en 
het opbouwen van composthopen wordt tussen slurpende  
slokken koffie doorgenomen. Benieuwd wie al vrijwilliger 
zijn? Op bodemliefde.nl stellen ze zich aan u voor. 

Bij de tuinderij is er altijd ruimte voor enthousiaste  
vrijwilligers die een bijdrage willen leveren aan de tuin en 
passen in het bestaande team. Interesse? Gebruik het  
formulier op bodemliefde.nl/vrijwilligers om uw gegevens 
achter te laten.

Tuinderij Bodemliefde is gelegen op het InnoFields terrein aan 
de Uitmeentsestraat 19 in Giesbeek en produceert gezond 
en smaakvol voedsel op een biologische manier en verkoopt 
deze in de Boerderijwinkel. Het doel van de tuinderij is om 
een duurzame lokale gemeenschap rondom de tuinderij te 
genereren.

AutoScheers
Wĳ doen alles voor uw auto

Al 25 jaar doen wij alles voor uw auto

Uitmaat 9 | Giesbeek | 0313 632 242 | www.autobedrijfscheers.nl

Kom eens kijken bij Tuinderij Bodemliefde
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erwtensoep was lekker warm. Het strand van de Giese kop 
had een mooie aangeklede aanlooproute naar het heerlijke 
frisse water van Rhederlaag met een temperatuur van 8,7  
graden Celsius. Voordat men het nieuwe jaar indook werden 
de spieren lekker los gemaakt met de superleuke warming 
up. Op het strand van Giesbeek werd het steeds drukker en 
de sfeer was gezellig. De poffertjeskraam en de koffieverkoop  
deden goede zaken want koud was het gelukkig niet. Het  
wachten was op de klok van 15.00 uur. Na een korte toespraak van  
sportwethouder Arthur Boone, geïnterviewd door  
spreekstalmeester Koen Grauwelman, werd door de  

wethouder het fluitsignaal gegeven en mochten de deelnemers  
het water in. Deelnemers uit de regio waren van de  
partij van Dieren tot Zevenaar en van Lathum tot Angerlo.  
Carnavalsvereniging De Deurdouwers uit Angerlo waren met 
een flinke delegatie en verschenen leuk gekleed aan de start. 
Na de duik was het tijd om weer warm te worden met een  
lekkere kop erwtensoep. Tony Ashek was na afloop tevreden dat 
het goed is verlopen en dat er flink is gedoneerd aan de twee 
goede doelen. Volgend jaar hoopt hij weer een nieuwjaarsduik 
te mogen organiseren met nog meer deelnemers want de basis 
is gelegd.

De verwachtingen waren hooggespannen bij burgemeester  
Luciën van Riswijk, zijn vrouw en een bomvolle St. Martinuskerk. 
De lat ligt hoog. De generale repetitie ging hartstikke goed. 
Het thema van het concert is: “Muziek tot Verbeelding.”  
De muziek wordt uitgebeeld met dansen, een gedicht en  
beelden, die het geheel omlijsten. Een hele uitdaging.
Door het coronavirus is het inmiddels alweer 3 jaar geleden dat 
dit traditionele Jaarconcert gegeven kon worden, wat al sinds de 
jaren 60 plaatsvindt op tweede kerstdag. 
Toch ligt het coronavirus nog niet achter ons. Op eerste  
kerstdag bleek dat dirigente Dineke de Griek er door  
geveld was. Dat was schrikken en schakelen voor bestuur en  
muzikanten want wat te doen? Gelukkig was oud dirigent Johan 
van Schijndel bereid om deze avond naar Giesbeek te komen 
om het orkest te dirigeren zodat het Jaarconcert door kon gaan. 
Hij was van 1999 tot 2009 dirigent van St. Gregorius geweest. 
De orkestleden werden op de hoogte gesteld van deze wissel 
en een uur voor het optreden werd gezamenlijk nog snel e.e.a. 
doorgenomen met de invallende dirigent Johan van Schijndel. 

Na het openingswoord van voorzitter Johan Kock, werden de 
muziekstukken aangekondigd door Odette Wardenier. Zij gaf 
ook uitleg over de totstandkoming van de dans, de schilderijen, 
de filmpjes, het gedicht en de kunstwerken. Het was een prach-
tig totaalbeeld. De schilderijen en kunstwerken konden na af-
loop nog van dichtbij worden bewonderd.
De (jeugd)slagwerkers imponeerden bij binnenkomst in de kerk 
met hun volume en goede ritme. Sinds september is er weer 
een groep van in totaal 13 Grego Kids, waarvan Toon Soethof en 
Youp Janssen afgelopen juni geslaagd waren voor praktijk A op 
respectievelijk trompet en slagwerk.

De slagwerklessen worden nog steeds gegeven door Edwin 
Rosmulder. De koperblazers krijgen les van Robert Hootsen en 
de saxofonisten krijgen sinds dit jaar les van Willeke de Laak. De 
toekomst en de ontwikkeling van St. Gregorius staat hiermee 
goed in de steigers. 
Tijdens deze avond werd Theo Hammink verrast door  
burgemeester Luciën van Riswijk met een koninklijke  
onderscheiding voor zijn 68 jarig lidmaatschap en bijzondere  
rol binnen St. Gregorius. Daarover in een persoonlijk  
interview meer. Nadat zijn vrouw, dochters en kleindochters hem  
gefeliciteerd hadden, werd het programma voortgezet. 

In het dankwoord gaf Johan Kock aan dat St. Gregorius inmiddels  
verhuisd is van de kerk naar het Kulturhus om te repeteren.  
Het sluiten van de kerk zorgt echter wel voor onzekerheid. 
Want waar moeten de concerten gegeven worden als de kerk 
sluit? Op korte termijn zal het bestuur in gesprek gaan met de  
gemeente om te bekijken wat de mogelijkheden zijn. 
Johan gaf ook aan dat de orkestleden zich in het nieuwe jaar 
gaan voorbereiden op een Maestroconcert, wat op zaterdag 13 
mei gegeven zal worden. Maar liefst vijf Maestro’s gaan het dan 
tegen elkaar opnemen om de beste Maestro van de avond te 
worden. 
Tot slot dankt Johan iedereen die aan deze avond heeft  
meegewerkt en hij bedankt alle bezoekers, in het bijzonder de 
burgemeester, voor hun komst. 

St. Gregorius kan terugkijken op een zeer geslaagde avond en 
heeft alle verwachtingen meer dan waargemaakt. Na het concert  
was er nog een gezellig samenzijn onder de toren van de kerk.

Traditioneel Jaarconcert op tweede kerstdag van St. Gregorius
Geschreven door:  Anneke Nijman
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pola-zonnepanelen.nl en pola-laadpalen.nl

STERK IN DUURZAME INSTALLATIES!

Wasstraat        Bedrijfswagens    Personenauto’s

De Koppeling 1 • Angerlo 
t 0313 490 760
www.garageschel.nl

Onze autowasstraat:
Laat uw auto 
weer glanzen! 

• 3 geavanceerde wasstraten
• handige wasboxen 
• uitgerust met het nieuwste SofTecs-sys
• met garantie voor een lak besparende
 behandeling

Schel Bedrijfswagens       

De Koppeling 1 • Angerlo • t 0313 490 762 • www.schelbedrijfswagens.nl

Gespecialiseerd in:
Verkoop & lease van 
bedrijfswagens 

Met Schel Bedrijfswagens kiest u voor 
een flexibele partner in mobiliteit!
• ruim aanbod in bedrijfsbussen
• Operational Lease & Financial Lease
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Ik kende Bert al een aantal 
jaren, voordat ik hoorde 
dat hij toentertijd een boek 
aan het schrijven was over 
de Atjeh-oorlog en dat 
boek is nu af. Het is een  
prachtig boek geworden, 
waarbij de omslag door 
zijn vrouw vormgegeven 
is. Je denkt een mens soms 
te kennen en dan blijkt 
die ineens hele bijzondere  
interesses te hebben. Hoe 
verrassend kan dat zijn. Bert 

blijkt ongelofelijk veel kennis van deze oorlog en ons koloniaal  
verleden te hebben. Hij praat daar ook zeer bevlogen over 
en geeft daar een lezing over in de Lathumse kerk op 27 
januari om 20.00 uur. Ondanks dat ik niet echt iemand van  
oorlogsverhalen ben, was ik onder de indruk van de try-out, 
waar ik bij mocht zijn. 
Het is een mooie boekpresentatie vanuit de belevenis van 
een soldaat en tegelijkertijd ook een inkijkje in ons koloniaal  
verleden.

Bert vertelt: “Ik ben geboren in Arnhem en heb in Arnhem een 
Gymnasium B opleiding gedaan. Daarna heb ik gekozen voor 
de niet-exacte vervolgstudie Nederlandse Taal- en Letterkunde.  
Als kind logeerde ik regelmatig bij mijn oma, die in de buurt 
van Bronbeek woonde. Bronbeek is het museum van de  
Nederlandse geschiedenis in Indië en daarnaast ook het rusthuis 
voor veteranen, die in het Koninklijk Nederlands Indisch Leger 
hebben gediend. 
Daar zaten ze met goed weer in de tuin: de oude mannetjes in 
uniform met lange grijze baarden, de veteranen uit het KNIL. 
Met die bijzondere verschijning zijn bij mij waarschijnlijk de 
eerste zaadjes van fascinatie geplant. Later bezocht ik met mijn 
vader het museum. Ik kan me daar niets meer van herinneren, 
maar het moet indruk hebben gemaakt. Nog weer veel later ben 
ik teruggegaan.
Daar in Bronbeek hing in de gang aan de muur een fragment 
uit de Atjeh-oorlog, wat me niet meer losliet. Ik wilde steeds 
meer weten van die verbijsterende wereld, die de Atjeh-oorlog 
is geweest. 

Na het afronden van mijn studie tot Neerlandicus, heb ik een 
jaar voor de klas gestaan. Dat was niets voor mij. Ik ben toen 
omgeschoold naar computerprogrammeur en heb vervolgens 
een lange gevarieerde carrière in de automatisering achter de 
rug. 
Toen ik eenmaal ging werken, zocht ik een huis in de buurt van 
Velperbroek. Ik had nog nooit van Lathum gehoord, maar toen ik 
daar naar een huis ging kijken, was ik verkocht. Vanaf het eerste 
moment voelde ik me thuis. Ik integreerde meteen, ging ook 
meteen naar het Lathums feest en bij de buurtvereniging. Ik  

ervaar Lathum als een sociale en hardwerkende gemeenschap. 
Marjo, mijn vrouw, en ik zijn allebei fanatieke handballers  
geweest, zij bij Athomic en ik bij Arnhemia. Toen deze clubs  
gingen fuseren, waren zij en ik samen het eerste fusiestel. We 
hebben drie kinderen, Edwin, Robert en Kristel. Marjo heeft ook 
altijd veel vrijwilligerswerk op de Ds. Jonkerschool gedaan, wat 
voor ons een fantastische school is geweest. 

De jeugdliefde van de letteren bleek na jaren werken in de  
automatisering nog springlevend te zijn. Ik besloot mijn fascinatie 
voor de Atjeh-oorlog en literatuur bij elkaar te brengen in een 
boek. Ik heb hierbij gekozen voor de vorm van een roman. Naast 
het verhalende van een roman, geeft het boek ook een prima 
overzicht van de belangrijkste gebeurtenissen uit deze oorlog. 
Mensen die meer willen weten, kunnen op mijn website kijken: 
www.bertwenink.nl.”

Wilt u de lezing van Bert Wenink voor de Vrienden van de 
Lathumse Kerk bijwonen? Meld u dan aan door een mailtje 
te sturen naar vrienden@kerklathum.nl. De toegangsprijs  
is € 12,50 per persoon inclusief een kop koffie of thee 
 vooraf en één consumptie in de pauze. Datum: 27 januari 
2023; Locatie: Lathumse kerk; Tijdstip: 20.00 tot 22.00 uur.

Bert Wenink schrijft een boek en houdt een lezing in de Lathumse 
Kerk over de Atjeh oorlog, getiteld: “Overgeven of sneuvelen.”

Geschreven door:  Anneke Nijman

Zaterdag 11 februari 2023 
wordt er door de carnavals-
vereniging de Deurdouwers de 
traditionele varkensverloting 
georganiseerd. Vanaf 10:00 uur 
s`morgens komen de leden 
van de carnavalsvereniging De 
Deurdouwers bij u aan de deur 
om u in de gelegenheid te stellen om het gewicht van het varken 
te raden. De laatste keer in 2022  werd door door de Fam. Van 
de Kamp het juiste gewicht geraden. Op een later afgesproken  
datum werd door prins Mark de 1e  de bijbehorende prijs  
overhandigd.

Tijdens deze rondgang wordt ook de nieuwe Deurdouwerscou-
rant in Angerlo en omstreken bezorgd.

Varkens Verloting Angerlo 2023
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Vlak voor de kerst werd er bij een mijlpaal stilgestaan door  
conditie- en kracht docente van studio Fame, Gerda Baars. 
Het is niet gebruikelijk dat er wordt stilgestaan want normaal  
worden de leden in beweging gezet door Gerda maar voor dit 
uniek moment was er bijzondere aandacht. Ze geeft namelijk  
onafgebroken drie maal per week gespecialiseerde lessen in 
kracht- en conditietraining onder begeleiding met muziek. Het 
niveau is zoals men dat van een sportschool mag verwachten. Ze 
begon in 1996 in het Cultureel Centrum waar nu het gebouw Het  
Binnenrijk staat. Na de opening van het Kulturhus De Brede 
Blik in 2004 verhuisde ze met de groepen hier naar toe. Voor 
wie kracht wil opbouwen of zich weer fitter wil voelen is dit 
het juiste adres. Geen enkele les is saai want na iedere maand 

is er een ander programma. Inmiddels heeft Gerda al 675  
programma’s gemaakt. Deze programma’s schrijft ze volledig 
zelf, met een medische gerichtheid. Tijdens de corona periode 
was het even zoeken maar al snel kregen de leden via de app 
een training doorgestuurd om zo de conditie op peil te houden. 
Jubilerende Gerda, wonend in Arnhem maar van oorsprong uit 
Giesbeek, gaf aan dat er weinig verloop in de groepen is, waarvan  
de oudste inmiddels 75 en de jongste 44 is. Er wordt ook niet 
zoveel gekletst en het tempo bepaalt iedereen zelf. Op deze 
bijzondere avond werd er wel gezellig gepraat onder het genot 
van een hapje en een drankje. Door een speech vanuit de groep 
werd er grote waardering en lof aan haar toebedeeld. Natuurlijk 
moest de bijzondere mijlpaal worden vastgelegd op de foto. 

Gerda Baars 25 jaar bewegingstrainster  
Geschreven door:  Geert Wieggers

Eindelijk kon het weer doorgaan: het traditionele carbidschieten  
op oudejaarsdag in Giesbeek op de dijk. Gooide corona de  
afgelopen twee jaar nog roet in het eten, dit jaar is er geschoten 
onder bijzondere weersomstandigheden. De temperatuur tikte 
namelijk 14 graden aan hoewel er wel een straffe wind op de 
dijk stond. Carbidschieten met melkbussen werd in de tweede 
helft van de twintigste eeuw steeds meer een sociale activiteit  
die niet alleen meer op boerenerven plaatsvond maar ook 
langs de rand van de dorpen, sportvelden of zoals in Giesbeek  
op de dijk. Er werden competities georganiseerd, speciale  
evenementen en kampioenschappen zoals eerder in Angerlo 
werd gehouden. De bedoeling was het deksel van de bus zo ver 
mogelijk weg te schieten. In de jaren tachtig werd besloten het 
deksel door een bal te vervangen omdat dit veiliger was.
Als voorbeeld en op navolging van de Angerlose reputatie, 
die niet te overtreffen is, wordt er inmiddels op zes plekken  
verspreid in het dorp Giesbeek met vriendengroepen of buurt 
carbid geschoten. Zo ook op de dijk bij de Havenweg. Door 
vijf gedreven mensen is men 20 jaar geleden ooit gestart als 
een pseudo carbidteam met drie melkbussen. Buurvrouw  
bakte de frikandellen en een buurman kwam met een fles  
schippersbitter. De gezelligheid en saamhorigheid was de basis 
voor dit samenzijn om van het jaar afscheid te nemen. Ieder  
daarop volgende oudejaarsdag kwam er steeds meer bij en 
groeide de groep.  Nadat in 2014 een nieuwe vuurwerkwet is 
ingevoerd, is de populariteit van carbidschieten toegenomen. 

Volgens deze wet mocht vuurwerk alleen tussen 6 uur ‘s avonds 
en 2 uur ‘s nachts op oudejaarsnacht worden afgestoken. Daar 
carbidschieten niet onder deze wet valt, gingen meer mensen 
hiertoe over. Met de drie melkbussen waar het ooit mee is  
begonnen staan er nu negen. De ouderwetste harde dreunen 
die over het dorp denderen duren totdat de duisternis in valt 
van oudejaarsavond.  Nu is het een carbid-vriendengroep van 
ongeveer tien personen en iedereen regelt zijn eigen dingetje. 
Na het schieten rennen de kinderen het grasland op om de 
ballen op te halen. Deze oudejaarstraditie is na corona weer 
gelukkig hersteld en zal hopelijk de 31 december weer eventjes 
hoorbaar zijn. 

20 jaar carbidschieten op de Giese dijk

Geschreven door:  Geert Wieggers
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De Dorpen

In de lach 
geschøte!?

De steenmarter is un prachtug dier. Ik heb 
dur us un keer een øverlopen toenk de  
kippeschuur inkwam. Hi-j vløøg alle kanten 
op en kon nie meteen wegkomme. Deurum  
konk um goed bekieken. Un prachtug  
glanzende donkerbruune vacht en un mooie 
lange steert. Un paar joar doorveur had  
fumielie van um, onze kippenveurroad van 
vijf stuks lekkere eieren leggende gevleu-
gelde vrienden um zeep geholpen.  Eerst had 
tie dur vier te pakken en de andere dag de 
vijfde. Gin prettug gezicht zeg mar. Zoiets as 
de schøpenboeren now metmaken attur un 
wolf op visite is gewès. En die eitjes uut eigen 
bio industrietje smaakten veurtreffeluk. Mor 
goed ut lèven geet deur en bliekbaar ook 
veur ut noageslacht van die steenmarters.  
Want wa wil ut geval, laats wouk thuus  
weggri-jen met de auto toenk un  
storingsmelding op de displeej kreeg. Iets 
met de remmen ent ABS systeem. Umdat 
de auto nog wel remde dors ik dur nog 
wel met noar de garage te ri-jen. Wa bleek 
ut geval, jawel un marter had lekker aan de 
kabels geknabbeld en da mos effen hersteld  
worden. De ripperatie was in goeie handen 
en noa un paar uur konk weer as vanouds 
ri-jen. Toenk de garagist vroeg of dur veul 
van dit soort gevallen waren zei die met un  
verholen glimlach op zien gezicht, dat ta 
nog al us veurkwam. De vertaling van zien 
glimlach kump in de buurt van; de een zien 
nood is de ander zien brood, um mor us 
un variasie te gebruuken.  Um herhaling te  
veurkommen vrog ik dur bi-j of dur technisch 
iets aan te doen was. Hi-j had as advies dei 
dur un kasje in kon loaten bouwen wat un 
constante piep gif. De steenmarter het doar 
un hèkel aan en geet dan rap weg attie da 
heurt. In un gesprek laatst met un bekende  
bleek dat hi-j ok zun kasje had ingebouwd in 
de auto. Mor hi-j had de pech gehad dat ie  
later weer dur zon beessie bezocht was 
die de kabels veur de tweede keer had  
deurgeknabbeld. Toen hi-j dat aan de garagist 
vertelde dat den marter ondanks da piepje  
de kabels had deurgevrèten en hoe dat dan 
kon, zei de garagist: meneer u heb pech  
gehad, ik denk dei un ouwe dove steenmarter  
getroffen heb die da piepje niet meer kan 
heuren, moar de kabels nog wel kon ruuken

Op 20 december jl. werd door 22 leerlingen van de muziekschool in Kulturhus De 
Brede Blik de jaarlijkse kerstuitvoering gespeeld op een sfeervol aangekleed podium.
Er was een mooi programma samengesteld door de muziekdocenten waarbij alle 
leerlingen in de spotlights kwamen te staan. Zowel individueel maar ook met allen 
tezamen werden vele mooie stukken muziek uitgevoerd voor een volle zaal.
Er werd gespeeld op gitaar, piano, dwarsfluit, trompet, keyboard en boomwhackers 
en het resultaat was een bijzonder geslaagde uitvoering met na afloop vele blije  
kindergezichten.

Sfeervolle Kerstuitvoering in 
Kulturhus De Brede Blik
Ingezonden door:  Wim Lourens

Het overstappen naar een aardgasvrije samenleving is een grote uitdaging. Het kost 
tijd en inspanning, en daarbij is een gecoördineerde, geïntegreerde aanpak daarom 
nodig. De Programmaorganisatie Angerlo Aardgasvrij onderzoekt of en op welke  
manier Angerlo zou kunnen overstappen naar een collectieve duurzame  
energievoorziening via een warmtenet. Eind vorig jaar zijn daarom alle huishoudens  
in Angerlo benaderd om deel te nemen aan een enquête. Angerlo Aardgasvrij heeft 
er, na het rondsturen van een herinnering, voor gekozen om de bewoners ook  
persoonlijk te vragen aan de enquête om deel te nemen.
Waarom een enquête? Allereerst om draagvlak te meten onder de bewoners van  
Angerlo. En daarnaast om de gegevens aan te scherpen voor het ontwikkelde  
rekenmodel. Op 7 december 2022 hadden 245 huishoudens de enquête ingevuld. 
Iedereen die dit gedaan heeft, krijgt persoonlijk advies over het isoleren van de  
woning en inzicht in de mogelijke kosten van diverse varianten van verduurzaming: 
collectief warmtenet of een individuele (hybride) warmtepomp. We hadden gehoopt  
de adviezen al eind 2022 aan de deelnemers te kunnen aanbieden. Uit de  
proefadviezen is echter gebleken dat er op enkele punten nog verbeteringen  
aangebracht moeten worden. Daarna gaan we de adviezen versturen.
De enquête heeft naast de persoonlijke adviezen veel algemene informatie  
opgeleverd voor Angerlo Aardgasvrij. Die willen we graag delen. Kom je op 24 januari 
om 19.30 uur naar onze informatieavond in De Meent in Angerlo? Naast algemene 
informatie kun je tijdens de informatieavond ook in gesprek gaan met de leden van 
de programmaorganisatie (Gemeente Zevenaar, Plavei, De Dorpsraad, CAD) en de 
ondersteunende organisaties (Rom 3D en InEnergie).

Kom je naar de informatieavond Angerlo 
Aardgasvrij?
Ingezonden door:  Anita Hartog
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“Geen pillen maar paprika!” Een groeiend aantal huisartsen en 
wetenschappers laat zien dat het kan. Ze zetten leefstijl in als 
medicijn; groenten en fruit eten, fietsen en wandelen of rustig 
ademhalen op recept. In dit artikel focussen we ons op wat je 
met voeding kan bereiken op het gebied van stressvermindering. 

Voeding als medicijn
Bij stress is het extra belangrijk om goed op je voeding te  
letten, terwijl we op dat moment eigenlijk geen zin hebben in 
een stronk broccoli. Vanwege tijdsdruk kiezen we liever voor 
kant-en-klare maaltijden en een stuk chocolade. Dit geeft geen 
energie en zorgt eerder voor een dip. Vooral omdat stress al 
energie slurpt. Zo ontstaat er een tekort. En zo is de cirkel rond. 

In 6 stappen naar een gezonder voedingspatroon
Het is dus belangrijk om je lijf én brein in topvorm te houden  
door middel van de juiste voeding. De invloed van ons  
eetpatroon op ons brein wordt onderschat. Vind je dit  
interessant? Download hier de folder over uitgebreide  
informatie https://www.hersenstichting.nl/webwinkel/ 
producten/folder-hersenen-en-voeding 

We hebben 6 tips voor je die jou helpen om in tijden van nood 
de juiste producten te kiezen in de supermarkt.

Tip 1: Weg met kant-en-klaar
De grootste energievreters zijn producten die voor de helft  
bestaan uit vet en voor de andere helft uit zetmeel en/of suiker. 
Chips, koekjes, kant-en-klaarmaaltijden, etc.. We vinden de mix 
van vet en suiker zo onweerstaanbaar dat we er veel meer van 
eten dan we nodig hebben, In tijden van stress biedt het troost 
en is het snel en makkelijk. Maar deze producten trekken de 
energie juist weg uit je lichaam. 
Tip: als je ze niet koopt, kun je ze ook niet eten.

Tip 2: kies goede vetten
We hebben een beetje van de goede vetten nodig. Deze helpen 
bij de opslag van vitamines welke zorgen voor energie en ons 
beschermen tegen ziekten en ontstekingen. Kies bijvoorbeeld 
voor vette vis, noten of plantaardige olie.

Tip 3: Koolhydraten voor de ontspanning
Koolhydraten zijn niet fout! Eet genoeg ‘goede’ koolhydraten 
zoals aardappels, volkorenbrood, granen en zilvervliesrijst. Laat 
de ‘foute’ koolhydraten zoveel mogelijk staan: dit zijn producten  
met veel toegevoegde suikers erin. Deze suiker geeft geen  
energie, maar kost juist energie. De uitzondering zijn de suikers 
die in fruit, groenten en peulvruchten zitten, deze kun je gerust 
eten. 
In tijden van stress zorgen koolhydraten voor de productie 
van het gelukshormoon serotonine. Dus: geniet lekker van je  
bammetje met pindakaas (let wel op wélke pindakaas je koopt).

Tip 4: Zorg voor voldoende eiwitten
Eiwitten zijn verantwoordelijk voor veel processen in het  
lichaam, zoals: de spijsvertering, afweerstoffen, hormonen,  
bloedtransport, neurotransmitters en de communicatie 
in je brein. Dus ook weer erg belangrijk in tijden van stress. 
Kies voor magere kwark, vis, vlees, eieren, tempé en tofu,  
peulvruchten en noten.

Tip 5: Eet gezond op je werk
We brengen op z’n minst net zoveel tijd op het werk door als 
thuis. Thuis eet je over het algemeen makkelijker gezond dan in 
de bedrijfskantine, tussen snackautomaten of op kantoor met 
traktaties van collega’s die jarig zijn geweest. De enige manier 
om gezond te gaan eten, is door aandacht te besteden aan jouw 
voedingsinname gedurende je werkdag. Neem dus gezonde en 
zelfbereide maaltijden van thuis mee.

Tip 6: Plan je maaltijden
Een goede planning is het fundament voor een gezonde leefstijl. 
Dat geldt zeker voor je eetpatroon. Als je goed voorbereid bent, 
zal je minder snel zwichten voor de verleiding van een snelle, 
vette en/of zoete hap. Zorg er bijvoorbeeld voor dat je zondag 
al weet dat je iedere avond extra gaat koken om wat er over is 
mee te nemen voor je lunch.

Geen pillen maar paprika

In een gaandeweg steeds gezelliger wordende nieuwjaarsreceptie  
van GSV’38, huldigde voorzitter Roel Greutink en passant een 
grote groep jubilarissen. Dit nadat hij had stilgestaan bij de 
doelen die de afgelopen jaren bereikt waren en de doelen die 
binnenkort bereikt gaan worden. Na deze uiteenzetting stond 
Roel stil bij elke jubilaris die 25, 40, 50 of zelfs 60 jaar wat voor 
GSV’38 betekend heeft. Het hele arsenaal aan werkzaamheden  
door de jubilarissen uitgevoerd maakte duidelijk dat vele  
individuen, al samenwerkend, iets creëeren dat meer is dan de 
som der delen. Bij alle jubilarissen werd de bijbehorende speld 
opgespeld wat gepaard ging aan een kleine attentie. 

GSV’38 Huldigt jubilarissen
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Joop is geboren in Groenlo en Hetty in Lathum. Hoe hebben  
zij elkaar leren kennen en hoe zijn zij samen in Lathum  
terechtgekomen. Ik ga met hen op een koude avond in  
december in gesprek. 

Joop vertelt: “Ik ben als oudste zoon van een kruidenier geboren 
in Groenlo, hielp mijn ouders vaak in de kruidenierszaak. Na 
een paar jaar bij AH in Winterswijk gewerkt te hebben ging ik 
voor mijn nummer in dienst. Ik was lid van de Christelijke Jonge 
Mannen Vereniging CJMV. Als vrijwilliger bij deze vereniging had 
ik veel contact met Barend van Harskamp. Hij woonde twee 
huizen verder en had voorheen in Lathum gewoond. Barend 
werkte bij de politie, maar hij was daarnaast leider bij de CJMV.”
 
Hetty aan het woord: “Ik ging vaak oppassen op de kinderen 
van Barend van Harskamp en Coba Graven, die een nichtje 
van me was, die in Lathum woonde. Deze familie verhuisde 
naar Groenlo en daar ging ik in de vakantieperiode nog op de  
kinderen passen. Dat vond ik erg leuk en daar leerde ik Joop 
kennen, die veel met Barend voor de CJMV regelde. Voor het 
eerst gingen we samen in het schuitje, zo’n hoge schommel op 
de kermis. Dat weten we allebei nog heel goed. Ik ging in de  
verpleging in Winterswijk en later toen we kinderen hadden, 
ging ik werken in de verzorging, oa in een verzorgingshuis in 
Oosterbeek en Avondzon in Velp.”

Joop en Hetty zijn 60 jaar geleden getrouwd in Groenlo. 
Uiteindelijk zijn ze verhuisd naar Lathum en werd Joop chef  
levensmiddelen in een Coöp supermarkt in Arnhem. In eerste  
instantie hebben ze gewoond in de Ds. J.A. Visserstraat in 
het huis waar Barend van Harskamp ook gewoond heeft. In 
1985 zijn ze verhuisd naar het ouderlijk huis van Hetty op de  
Kerkstraat. In dit huis zijn ze de vierde generatie en hebben 
ze veel ruimte, ook voor stallen. Met de paarden die ze toen  
hadden, werd jaren achtereen Sinterklaas ingehaald in Doesburg, 
Giesbeek en Angerlo. Dit was altijd heel bijzonder, maar was ook 
niet niks. Mensen met kinderen kwamen soms te dicht bij de 
paarden en dan was het toch altijd spannend en oppassen. 
Hetty vertelde nog: “Mensen met paarden hebben de hemel op 
aarde, maar komen ze te sterven dan valt er weinig te erven!”

Hetty en Joop hebben twee dochters, vijf kleinkinderen en zelfs  
twee achterkleinkinderen. Ook de kinderen hebben altijd  
paardgereden. Tot ze 18 waren op pony’s en vanaf hun  
achttiende op paarden, Friese paarden wel te verstaan. 
Begin jaren tachtig was Joop secretaris van Vrienden van het  
aangespannen Paard in Velp. En in 1985 kwam hij bij de  
Nederlandse Bond van Verenigingen van het Aangespannen  
Paard in het bestuur. Daarnaast was hij vanaf 1990 bijna  
wekelijks werkzaam op de rekenkamer op samengestelde  
menwedstrijden. Omdat Joop hier veel weekenden druk mee 
was, ging Hetty een opleiding doen voor hoofd hindernisrechter 
en later voor jurylid in de aangespannen mensport. 

Hetty vertelt: “Als jurylid ben ik ook wel behoorlijk streng,  
vooral op het onderdeel paardvriendelijkheid. Ik vind het  
belangrijk of er op een juiste manier met het paard wordt  
omgegaan. De eerste dag is er dressuur en vaardigheid, de  
tweede dag is de marathon met meerdere hindernissen. Ik 
let op of dat goed gaat en geef daar punten voor en deze lijst 
met punten gaat dan vervolgens naar de rekenkamer. In deze  
rekenkamer, wordt dus het totaal aantal punten vastgesteld. 
Op deze manier zijn Joop en ik altijd weekenden samen op pad 
geweest. Dat zijn we nu aan het afbouwen. Wedstrijden van het 
aangespannen paard zie je niet meer zo veel in de Achterhoek, 
maar nog wel in Twente, Noord-Brabant en Noord en Zuid-
Holland. Naast al deze paardenactiviteiten heb ik ook op de 
kleinkinderen gepast.”

Hetty is ook jaren koster in de PKN kerk in Lathum geweest 
en beheerder van de Wheme. Ook heeft ze jaren met andere 
vrijwilligers de begraafplaats schoon gehouden.

Joop heeft 17 jaar de administratie van de kerkvoogdij gedaan 
en was beheerder van de begraafplaats. Voor het CDA heeft hij 
ruim 8 jaar in de gemeenteraad van Angerlo gezeten.

Burgemeester Luciën van 
Riswijk is nog met een 
prachtig bloemstuk op  
bezoek geweest. 

Wat is het geheim van hun 
goed huwelijk?
Volgens Hetty is dat vallen  
en opstaan en volgens Joop 
is dat elkaar de ruimte  
geven. 

Hetty en Joop bedanken 
iedereen voor de vele  
felicitaties voor hun 60 jarig 
huwelijk.

Hetty en Joop Wisseborn uit Lathum 60 jaar getrouwd!
 

Geschreven door:  Anneke Nijman
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Na twee coronajaren kon in de maanden november en  
december van 2022 dan eindelijk weer het ‘10 over Rood  
toernooi’ bij Café de Kruk in Giesbeek gehouden worden. Dit 
jaar was de belangstelling enorm en deden er maar liefst 75  
spelers mee, waaronder slechts één dame, maar die zou zich 
kranig weren en wist zich zelfs in de finale te spelen. Na vier 
avonden met voorrondes, twee avonden met herkansingen en 
nog eens twee avonden met kwartfinales waren er op woensdag 
28 december twintig spelers over die voor een plek in de finale 
mochten gaan strijden. Onder deze spelers gerenommeerde 
biljarters maar ook een flink aantal verrassende namen. Nadat 
na twee halve finales de tien finalisten bekend waren was er 
nog even tijd voor een verloting met een prachtige hoofdprijs, 
een elektrische eenwieler. De opbrengst van de verloting kwam 
weer in zijn geheel ten goede aan de dart- en biljartvereniging. 
Na deze verloting werden de vele aanwezigen nog even verrast 
door een optreden van een alternatieve kerstman, waarna dan 
eindelijk de finale gehouden kon worden. De finalisten werden  
met muziek één voor één naar binnen geroepen en uit de  
reacties van het aanwezige publiek kon men toch enige  
voorkeur bespeuren. Deze tien spelers streden om de  
geldprijzen, zijnde het inschrijfgeld dat door alle spelers ingelegd 
was, maar natuurlijk vooral om de titel. Tijdens deze finale bleek 
dat het een lange avond was geweest en dat dit gecombineerd 
met wat (veel) alcohol niet altijd tot topprestaties leidt. Na 
een wat stroef begin was het uiteindelijk Coen Witjes die met 

een slotserie van 10 caramboles terecht de titel ‘kampioen 10 
over Rood 2022’ greep en daarmee een zeer goede avond had,  
aangezien hij ook al de hoofdprijs van de verloting gewonnen  
had. Maurice Sars (Augie) en Frans Weijers behaalden  
respectievelijke de tweede en derde plaats. De organisatie kijkt 
met trots terug op een geslaagd en vooral gezellig toernooi en 
dankt iedereen voor zijn inbreng en hoopt dat er ook in 2023 
weer velen aan dit toernooi zullen deelnemen. De volledige 
uitslag van de finale: 1. Coen Witjes, 2. Maurice Sars, 3. Frans 
Weijers, 4. Marco Witjes, 5. Eef Hammink, 6. Ivo de Wild, 7. Jan 
Witjes, 8. Ton Seegers, 9. Peter Smeets, 10. Inge Welp.

Coen Witjes wint 10 over Rood toernooi 2022
Ingezonden door:  Organisatie 10 over rood

Op de foto de top drie, van links naar rechts: Maurice Sars, Coen Witjes en 
Frans Weijers
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Als je de Volkskrant van dinsdag 27 december mag geloven, dan 
heeft alles wat in en om van de Nederlandse akkers geoogste 
suikerbiet zit, economische waarde. Het zand dat van de bieten  
af komt wordt aan de bouwsector verkocht. Het pulp dat  
vrijkomt bij de verwerking van de bieten, gaat als veevoer naar 
de agrarische sector. Het water waarmee de bieten gewassen 
zijn, gaat naar een zuiveringsinstallatie. Bij dat zuiveringsproces  
komt methaan vrij dat als groengas wordt geleverd aan het  
aardgasnet en een deel van de vrachtwagens van het bedrijf 
rijdt er op. Verder worden er nog wat andere details toegelicht.  
Wat vooral tot de verbeelding spreekt is de vraag van de  
verslaggever aan de CEO van het bedrijf, hoe groot een  
suikerklontje zou zijn wanneer dat gemaakt zou zijn van de 1,3 
miljoen ton suiker die er in totaal geproduceerd wordt. Het 
antwoord op deze vraag moest de CEO schuldig blijven. Hij  
vertelde er nog wel bij dat het 1,3 miljard pakken suiker waren.  

De prijsvraag voor u ziet er nu als volgt uit. Bereken de  
afmetingen in meters van de klont suiker als je die zou maken 
van die 1,3 miljoen ton suiker, verdere gegevens die u nodig hebt 
vindt u via internet of in tabellen. Ga er bij de berekening van 
uit dat de verhouding tussen lengte, breedte en hoogte van de  
suikerklont: 4:2:1 is. Bereken dus de lengte, breedte en hoogte  
van de suikerklont. De tweede opgave is.  Bereken hoeveel  
suikerklontjes er gemaakt kunnen worden als deze kubusvormig  
zijn met een ribbelengte van 1 cm.  Stuur uw oplossing naar 
info@angerlosnieuws.nl. Zet bij uw oplossing de volledige  
berekening, zodat we bij de beoordeling uit kunnen gaan van 
uw aannames. Zet er ook uw adres bij zodat we de dinerbon 
kunnen overhandigen.  Als er meerdere goede oplossingen zijn 
komt de hoge hoed er aan te pas om één winnaar aan te wijzen. 
Veel succes.  

Prijsvraag voor rekenkundigen

Vanuit het gemeentehuis

Afgelopen december is het gewijzigde bestemmingsplan van 
Rhederlaag door de gemeenteraad van Zevenaar vastgesteld.  
Het bestemmingsplan is in de basis een conserverend plan.  
Zoals bekend ligt er tussen de IJssel en de Rivierweg het  
uitgestrekte plassengebied Rhederlaag. Het Rhederlaag vormde  
vroeger een uitgestrekt uiterwaardengebied, gelegen in 
een bocht van de IJssel. In de 60 en 70-er jaren is de sterk  
meanderende IJssel hier verlegd en heeft in het Rhederlaag op 
grote schaal zand- en grondwinning plaatsgevonden. Als gevolg 
hiervan zijn grote waterplassen ontstaan, die samen met de  
aangrenzende oevers nu het recreatiegebied Rhederlaag vormen. 
De noordoever, de zone direct langs de IJssel, maakt onderdeel 
uit van de ecologische hoofdstructuur en er liggen een drietal 
campings. De noordoever is nauwelijks bebouwd en is bestemd 
voor extensieve recreatie. In het gewijzigde bestemmingsplan 
zitten wel een paar nieuwe ontwikkelingen in waaronder de  

locaties waar nog ontzand mag worden om tot een definitieve 
afronding te komen van de ontwikkelingen rond Rhederlaag. 
Naast een actualisatieplicht is het vastleggen van de ‘beperkte’ 
en eindigende ontzandingsmogelijkheden de belangrijkste reden  
voor dit bestemmingsplan. Globaal gaat een deel van de  
zogenaamde “Kop van Wentink” verdwijnen en zal een deel aan 
de noordoever worden ontzand. Daarnaast is vastgelegd dat er 
een aantal nieuwe kampeer-/staanplaatsen nabij Recreatiepark  
De Veerstal mag worden gerealiseerd eveneens aan de  
zogenaamde noordoever. Deze wens stond al in het plan van 
aanpak. Tevens is in dit bestemmingsplan de locatie vastgelegd  
van het inmiddels bestaande evenemententerrein waarop een 
groot festival jaarlijks mag plaatsvinden. Daarnaast zijn enkele 
woningen binnen het gebied formeel omgezet van voormalige 
dienstwoning naar een burgerwoonbestemming.

Herko Engelsman (53) gaat volgend seizoen de nieuwe  
hoofdtrainer worden van GSV’38 in Giesbeek. Hij keert  
daarmee terug naar zijn oude club waar hij eerder de hoogste  
junioren onder zijn hoede had. Na deze periode werd hij  
hoofdtrainer van Loo (Duiven) waarmee hij promoveerde naar 
de 4e klasse en voor deze club geschiedenis schreef want nooit 
eerder kwam Loo uit in deze klasse. Na een drie jarige periode 
kwam Angerlo in beeld en hij is hier nu nog trainer. Herko wordt 
bijgestaan door Maikel van Anker die het tweede elftal traint. 
De huidige trainer van GSV’38, Klaas Vermeulen uit Hengelo,  
vertrekt na dit seizoen naar tweede klasser Vorden waarmee hij 
een sportieve promotie maakt. Herko Engelsman kan straks te 
voet naar het sportpark De Does waarmee aan reizen redelijk  
wat CO2 wordt bespaard. De opvolger voor Engelsman bij  
Angerlo Vooruit wordt Anthonie Nieuwenhuis die nu trainer 
is van de Keijenburgse Boys. Eerder was Nieuwenhuis trainer 

bij Zelos in Zelhem, Witkampers en DFS in Opheusden. Naast  
Anthonie Nieuwenhuis staat trainer Ed van Mierlo uit Didam 
die de scepter zwaait bij het tweede elftal van Angerlo Vooruit

Trainerswisseling Angerlo naar GSV’38
Geschreven door:  Geert Wieggers
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partner Steef nog beter leren kennen en 
weet dat wij samen alles aan kunnen. Ik 
heb geleerd dat niks doen, geen plannen 
hebben en je vervelen ontzettend irritant  
aanvoelt maar het je wel belangrijke  
inzichten geeft die je anders niet snel 
zal hebben. Ik heb gezien hoe belachelijk 
mooi en divers Europa is en hoe je in een 
dag rijden al het moois van de wereld aan 
je voeten ligt. Dit jaar heeft mij een stapje  
dichter bij mijn droom gebracht om 
een eigen stukje grond te kopen en een  
bedrijf te starten. Dit jaar was een jaar 
met een gouden randje en zal ik de 
rest van mijn leven koesteren. Dit jaar 
is ook het begin van heel veel nieuws.  
Aankomende jaren zullen we ons 
weer vestigen in Nederland in een 
huis zonder wielen. We hebben 
een prachtig antikraak huis in het  
groenste stukje van Gelderland gevonden  
en hebben zin om dat ons thuis te maken.  
Ons huis op wielen houden we aan 
om avonturen te blijven maken. Want  
avonturen willen we blijven maken als 
we weer terug zijn in Nederland. Dit jaar 
heeft ons laten bruisen van ideeën en 
nieuwe plannen. We gaan komende jaren 
in Nederland gebruiken om te sparen,  
nieuwe vaardigheden te leren en fit te 
worden voor het volgende avontuur. 
Wat dat volgende avontuur gaat worden, 
houden we nog even bij ons zoals dat  
altijd in de laatste aflevering van een serie 
gaat. To be continued!

Lisa

Een jaar om te 
koesteren
En dan ineens zit je in de laatste week 
van je jaar reizen door Europa. Een  
gekke mix van geluk, dankbaarheid en 
een beetje verdriet dat het einde in zicht 
is. Dit jaar hebben we ons vrij als vogels  
gevoeld, gedaan en gestaan waar we  
wilden. We zijn in Frankrijk, Spanje,  
Portugal, Duitsland, Zweden, Noorwegen,  
Zwitserland en Italië geweest. Een jaar er 
tussenuit en nadenken wat we van het 
leven willen. Wat ik dit jaar geleerd heb 
is dat nergens het tempo van leven zo 
hoog ligt als in Nederland en ik er alles 
aan wil doen om niet meer terug te gaan 
in die idiote sneltrein. Ik heb geleerd dat 
werk maar werk is en dat het nodig is 
om inkomen te hebben maar dat ik niet 
mijn hele leven er omheen ga vormen. Ik 
heb geleerd dat een jaar afstand nemen  
van alles en iedereen die je kent  
verfrissend werkt en je jezelf, je echte 
zelf, beter leert kennen. Dat wij het leven 
in een heel klein busje met het minimale  
aan spullen maanden vol kunnen  
houden zonder iets te missen. Ik heb mijn 

Lifestyle

12 • 17 januari 2023

Geschreven door:  Lisa Riesmeijer

Reisblog

Wanneer je boodschappen doet in de supermarkt, is het simpel 
om alles wat op ooghoogte ligt uit het schap te pakken. Maar 
wist je dat de gezondere alternatieven van producten vaak niet 
op de beste plek staan? Vandaar deze rare titel, maar: buk eens 
in de supermarkt! Kijk wat er op de lagere schappen te vinden 
is en check het etiket. Wanneer je de ingrediëntenlijst bekijkt, zie 
je dat er vaak een gezondere variant te vinden is en soms zelfs 
een stuk goedkoper. 

Bukken in de supermarkt

Misschien is dit een herkenbare situatie: je zit lekker warm 
in je droge huis/ kantoor, koekjes binnen handbereik, de geur 
van koffie hangt in de ruimte en buiten komt de regen met  
bakken uit de hemel. Je lunchpauze komt eraan en je weet dat 
een lunchwandeling goed voor je zou zijn maar: welke gek gaat 
er nou wandelen wanneer het regent? En je nestelt je nog eens 
diep in je bureaustoel. 
Of wellicht is de volgende situatie meer op jou van toepassing: 
ondanks dat er een paar spatjes regen vallen, ga je toch naar 
buiten tijdens je lunchpauze, voor een wandeling. Je maakt een 
kort rondje van 10 minuten en je komt verfrist, energiek en vol 
inspiratie weer terug. De kop koffie die je daarna drinkt smaakt 
je nóg beter!
Eigenlijk is de enige ‘gek’ in deze situatie degene die nog steeds 
binnen zit! Want wandelen is goed voor je, en het is zonde om je 
door zoiets futiels als regen te laten tegenhouden. (Wist je dat 
het in Nederland trouwens bijna nooit regent?

Regen? Naar buiten!
Drie redenen om tóch naar buiten te gaan:
1 Bewegen zorgt voor een goed humeur en vermindert stress;
2 Daglicht herstelt je bioritme en laat je beter slapen, zelfs  
wanneer de zon niet schijnt;
3 Minder zitten zorgt voor een betere gezondheid;
4 Je productiviteit krijgt een boost!
Probeer het eens! Neem een paraplu mee of draag een goede 
regenjas. Tien minuten wandelen is al voldoende. Je zult merken 
dat je frisser, energieker en geïnspireerd weer 
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Hoe kan het ook anders dat Theo Hammink tijdens het  
jaarconcert door onze burgemeester Luciën van Riswijk de 
onderscheiding Lid in de Orde van Oranje Nassau opgespeld 
kreeg. Theo is namelijk al 68 jaar lid van fanfare St. Gregorius in 
Giesbeek. En niet alleen lid, Theo heeft zich op een bijzondere 
manier ingezet voor de vereniging en zich ook op andere wijze 
verdienstelijk gemaakt. Hij is erg accuraat en trouw en wanneer 
er activiteiten georganiseerd worden om de fanfare financieel 
gezond te houden dan is hij van de partij. 

Theo aan het woord: “Ik ben 
geboren in Giesbeek en mijn  
geboortehuis stond letterlijk 
op de steenfabriek aan de  
Rhedense Veerweg. Bijzonder 
is dat wij nu wonen op de  
Steenoven. Mijn vrouw Anny 
woonde in de Meentsestraat. 
Toen we trouwden hebben  
we nog 4 jaar op  
de steenfabriek gewoond.  
Daarna verhuisden we naar 
het Zwarte Woud waar we 
40 jaar met plezier hebben 
gewoond. Nu wonen we  
alweer 11 jaar op de Steen-
oven, ook met veel plezier. 
Toen ik 9 jaar werd, ben ik 
lid geworden van Gregorius. 

Mijn vader was muzikant en hij kwam op een dag thuis met een  
koffertje met daarin een saxofoon. Hij zei tegen mij dat ik maar 
eens moest proberen om er geluid uit te krijgen. Ik kreeg op de 
donderdag na school les in de oude school aan de Kerkstraat. 
Deze oude school stond tegenover het huis van Ronald Lubbers 
aan de andere kant van de straat. Daar is nu niets meer van over. 

Ik speelde eerst sopraansaxofoon. Deze wisselde ik na anderhalf  
jaar in voor een tenorsaxofoon. Na een paar maanden, ik 
was toen 12 jaar, ruilde ik de tenorsax weer in voor de  
baritonsaxofoon. Hier speel ik nog altijd op. In 1965 ging ik 
als dienstplichtige in militaire dienst bij de Koninklijke Marine. 

Ook daar speelde ik saxofoon bij de Matrozenkapel van het 
Marine Opleidingskamp Hilversum (MOKH). Ondanks dat mijn  
dienstvak machinist was, heb ik de hele verplichte  
diensttijd muziek gemaakt. Zo speelde ik bijvoorbeeld bij  
officiersbeëdigingen en bij dodenherdenkingen. Ik ben in mijn 
diensttijd altijd lid van Gregorius gebleven en als ik een keer 
thuis was op donderdagavond ging ik naar de repetitie. Ik ben 
in die 68 jaar dat ik lid ben 18 jaar bestuurslid geweest en  
daarnaast een aantal jaren (hulp)dirigent. Ik leidde dan de  
orkestrepetities bij afwezigheid van de dirigent. Ik was ook lid, 
en later dirigent van Hofkapel De Notenkrakers. We traden 
voornamelijk op tijdens de carnavalsdagen. Sinds mijn pensioen  
in november 2003 speel ik ook met veel plezier bij het  
Seniorenorkest De Liemers; deze vereniging verzorgt met  
regelmaat optredens in verzorgingshuizen.” 

Toen destijds een tiental leerlingen zo ver waren om muziek te 
maken, maar nog niet mee konden doen met het orkest heeft 
Theo in overleg met het bestuur weer een jeugdorkest opgezet. 
Theo vertelt het bescheiden zoals hij is. Maar vanuit het bestuur  
van Gregorius werd aangegeven dat Theo in die tijd van  
onschatbare waarde is geweest aangezien hij de jeugd ook hielp 
bij het voorbereiden van hun theorie-examens en het behalen 
van hun diploma’s. Door jarenlang dirigent te zijn geweest van 
het toenmalige jeugdorkest heeft Theo veel bijgedragen aan 
de instroom van nieuwe muzikanten. Mede dankzij zijn inzet  
hebben veel huidige orkestleden een goede begeleiding  
gekregen om in te stromen in het orkest. Het is een bijzondere 
gave om jeugdleden geïnteresseerd en gemotiveerd te houden  
om muziek te maken. Nog steeds is jeugd een belangrijke  
levensader voor Gregorius want zonder jeugd geen toekomst!

Dat muziek met de paplepel is ingegeven, blijkt wel uit het 
feit dat beide dochters ook een instrument spelen of hebben  
gespeeld bij Gregorius. Eén daarvan zit ook al 40 jaar bij het  
orkest. Theo sluit trots af: “En het is fijn dat onze twee  
kleindochters ook lid zijn van Gregorius, zodat we samen onze 
muzikale hobby kunnen uitoefenen.
Mijn vrouw heeft me altijd de ruimte gegeven om alles te doen 
bij de muziek, dus de bloemen heeft zij zeker dik verdiend!”

Theo Hammink geridderd tijdens het Jaarconcert van 
St. Gregorius op tweede kerstdag!

 
Geschreven door:  Anneke Nijman



De wijkagent vertelt…

Aanrijding bestuurder  
onder invloed 
Op 14 december was 
er rond 22.45 uur op de  
Kerkstraat in Giesbeek een 
personenauto tegen een 
paaltje gebotst. Toen mijn 
collega ter plaatse was,  
stonden er een man en 
vrouw bij de auto. De vrouw 
gaf aan gereden te hebben 

en was nuchter. Echter een getuige had gezien dat de man achter 
het stuur had gezeten tijdens de aanrijding. Na een confrontatie  
gaven ze dit toe. De man bleek onder invloed van  
alcoholhoudende drank en moest mee naar het bureau. Tegen 
hem is een proces-verbaal opgemaakt. 

Diefstal scooter 
Tussen 16 en 18 december  
is er vanaf de Pastoor  
Gribnaustraat in Giesbeek 
een scooter gestolen van 
het merk Peugeot type  
Zenith. Helaas nog geen 
zicht op de dader(s).

Onderzoek bromfiets 
Op zondag 18 december trof ik rond 14.00 uur op de  
Dorpsstraat in Angerlo twee jongeren met twee scooters.  
Beiden stonden op de stoep. Nadat de heren vriendelijk  
zwaaiden toen ik langsreed, zag ik dat er op beide scooters 
geen kentekenplaten zat. Na controle van de heren en de  
scooters bleek dat van een van de scooters het framenummer  
was verwijderd. Van de andere scooter kon het kenteken  
worden achterhaald. De “eigenaar” (15-jarige jongen uit  
Angerlo) van de scooter zonder framenummer loog alles bij  
elkaar. Ik heb de scooter inbeslaggenomen om te laten  
onderzoeken of deze van een diefstal afkomstig is. Hier is  
momenteel nog geen uitslag van. Krijgen we geen eigenaar bij de 
scooter dan zal deze waarschijnlijk worden vernietigd. 

Aantreffen gestolen fiets 
Op 19 december trof ik naar aanleiding van een melding op de 
Klaverweide in Giesbeek een gestolen fiets aan. De fiets was 
een jaar eerder gestolen vanaf de Zwalmstraat (bushalte). Na  
overleg met de hulpofficier van justitie kon de fiets terug naar 
de eigenaar. We vinden gestolen fietsen niet heel vaak terug, 
maar nu gelukkig dus wel. 

Aanrijding
Op vrijdag 23 december was rond 00.15 uur op de  
Doesburgseweg in Zevenaar een 22-jarige man uit Arnhem  met 
zijn personenauto uit de bocht gevlogen. Fikse schade aan het 
voertuig en de airbags waren uitgeklapt. De man verklaarde 
dat het glad was. Echter was de vermoedelijke oorzaak dat de  
beginnend bestuurder 650 ugl blies en dus veels te veel had 

gedronken. De man kon mee naar het bureau en zijn rijbewijs 
werd direct ingevorderd. 

Rijden met een ongeldig rijbewijs met teveel alcohol 
Op vrijdag 30 december kwam rond 11.00 uur een witte  
bestelauto mij tegemoet rijden. Mij was bekend dat de  
vermoedelijke bestuurder een ongeldig verklaard rijbewijs had. 
Nadat ik hem staande hield, bleek het inderdaad deze man te 
zijn. Ook rook ik direct een sterke alcohollucht. De 53-jarige 
man uit Giesbeek werd aangehouden en op het bureau blies de 
man 1065 ugl wat bijna 5x meer is dan toegestaan.

Achtervolging scooter
Op maandag 2 januari zag ik om 11.15 uur twee scooterrijders  
vanaf de Kerkstraat de Melaniastraat opgaan. Eén van hen 
had geen helm op en de scooter was niet voorzien van een  
kentekenplaat. De bestuurder, een 15-jarige jongen uit Velp, ging 
er direct vandoor bij het zien van de politieauto. 

Rijden onder invloed van drugs 
Op 5 januari 2023 werd rond 16.45 uur een 28-jarige  
bestuurder uit Lathum in zijn auto in zijn woonplaats  
gecontroleerd. De man moest een drugstest ondergaan en deze 
was op twee soorten drugs positief. Op het bureau heeft de 
bestuurder bloed afgestaan, waaruit de exacte waarden worden 
bepaald.

Opvallend veel bestuurders dus die de laatste maand van vorig 
jaar én begin van het nieuwe jaar onder invloed hebben gereden. 
Helaas….  

Oud en nieuw
De jaarwisseling is in ons gebied gelukkig erg rustig en  
zonder enige ernstige incidenten verlopen. Op 31 december 
heb ik wat locaties bezocht waar onder andere carbid werd 
geschoten. Ook dit jaar was het erg gezellig en heb ik zelf ook 
mogen schieten. 

Contact wijkagent
Een afspraak kan gemaakt worden op een moment dat het 
schikt. Via 0900-8844, florus.noppen@politie.nl, www.politie.nl 
of via Instagram: wijkagent_florus.

Florus Noppen
Wijkagent Lathum, Giesbeek, Angerlo en Zevenaar-Noord (buitengebied) 

      @wijkagent_florus
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De beste wensen!
Allereerst wensen wij je een 
gelukkig en een veilig 2023! 
Zaterdag 7 januari stond het 
wassen van ons wagenpark 
met onze eigen kinderen op de  
planning. Dit zodat we schoon 
aan 2023 kunnen beginnen. 
Onze partners sloten later in 
de middag aan om in gezelschap 
samen wat te eten. 
Maandag 9 januari was de  

eerste oefenavond van 2023. Zo blijven wij ook in 2023 getraind 
voor ieder incident. Wil jij een keer een oefenavond meekijken, 
omdat je misschien interesse hebt om je bij ons aan te sluiten? 
Neem dan contact op.

Terugblik op 2022
Een kleine samenvatting van de incidenten die wij als brandweer 
Giesbeek in 2022 allemaal gehad hebben: in 2022 zijn we 44 
keer uitgerukt. Vergeleken met voorgaande jaren is dit ook het 
gemiddelde van wat we normaal hebben.

Wat voor soort incidenten?
Onder andere containerbrand, woningbrand, dienstverlening  
aan derden, buitenbrand, voertuig te water, stormschade,  
persoon te water, dier in problemen, reanimatie en overige  
hulpverlening (denk aan brandstoflekkage, schip-/ 
watersportproblemen, assistentie politie, gaslekkage, industriële 
brand, vreemde lucht en autobrand).

Waar zijn we geweest?
1 incident in Zevenaar en De Steeg, 2 incidenten in Arnhem, 

Westervoort en Drempt, 3 incidenten in Angerlo, 4 incidenten 
in Doesburg en Duiven, 5 incidenten in Lathum en 14 incidenten 
in Giesbeek. Dat brengt het totaal weer op 44 incidenten.

Hoe vaak zijn we met welke prioriteit uitgerukt?
30 keer prio 1 uitrukt (zwaailamp en sirene), 10 keer 
prio 2 uitgerukt (geen zwaailamp en sirene wel bepaalde  
uitzonderingen op de verkeerswetten) en 4 keer prio 3  
uitgerukt (normale verkeersregels volgen).

De laatste drie uitrukken van 2022
Op zondag 11 december werden wij gealarmeerd voor een 
schoorsteenbrand. Samen met de hoogwerker van brandweer 
Arnhem hebben we het schoorsteenkanaal van een woning 
aan De Genthorst in Giesbeek schoongemaakt. De bewoners  
hebben we het advies gegeven niet meer te stoken, totdat er 
een specialist naar heeft gekeken.
Op 14 december werden wij gealarmeerd voor een 
dier dat vast zat op het ijs. Door middel van ons  
oppervlaktereddingsmateriaal is een van de ploegleden over het 
ijs gegleden richting het “dier”. Het dier bleek van plastic te zijn 
en een stuk touw bij zich te hebben. De plastic eend is van het 
ijs verwijderd en zit nu warm in onze brandweergarage bij te 
komen van het avontuur. Ondertussen kregen we diezelfde dag 
een tweede melding (en laatste melding van het jaar) binnen: er 
was gas geroken in een bedrijfspand aan de Uitmaat in Giesbeek. 
We hebben diverse metingen gedaan, maar niks aangetroffen. 
Het bedrijf gaat het verder onderzoeken.

Brandweerpensioen
Zoals vermeld in de vorige editie starten wij dit jaar met drie 
opgeleide personen minder dan dat we gestart zijn in 2022.  
Petra, Hans en André…. geniet van jullie brandweerpensioen!

Joris Senhorst
Brandweer Giesbeek
      Brwgiesbeek         @Brandweergiesbeek        BrwGiesbeek

De brandweer vertelt…

De carnavalsvereniging Cv. De Deurdouwers bestaat dit 
jaar 44 jaar.

Het thema tijdens dit jubileumjaar is A touch of gold en loopt als 
een gouden draad door alle onze activiteiten. Er zijn afgelopen 
jaar ook al tal van activiteiten geweest.

Het jubileumjaar begon voor De Deurdouwers tijdens de  
pronkzitting waar de jubileumprins en jeugdprinses vanuit 
een zeer toepasselijke gouden kist werden gepresenteerd, Bij  
zalencentrum de Meent die ook zeer toepasselijk met goud was 
versierd.
We hebben speciaal voor dit jubileum een heus  
Deurdouwerslied laten maken. Hopelijk zingt u deze tijdens het 
carnavalsfeest en de komende jaren uit volle borst met ons mee.
Om ons jubileum te kunnen vieren hadden we uiteraard ook 
een extra zakcentje nodig. Wie weet heeft u met de kerst ook al 
zo’n mooie kerstboom van ons in huis gehad.
Behalve dat het een mooie kerstboom opleverde, waren het 

ook hele gezellige verkoopdagen met een hapje, drankje en veel 
gezelligheid. Wie weet is hiermee een jaarlijks terugkerende  
traditie geboren.

Ook kunt u nog steeds lid worden van de club van 44, Als lid van 
deze speciale club krijgt u tijdens het jubileum jaar een tal van 
voordelen waaronder gratis toegang tot al onze evenementen.
In januari zijn we gestart met een lekkere vlaaienactie. Want, 
Waar een feestje wordt gevierd, hoort uiteraard ook taart(vlaai) 
bij.
Als klap op de vuurpijl vieren we zaterdag 4 maart 2023  
uitgebreid ons 44e jubileumjaar
Allereerst beginnen we met een receptie voor een ieder die 
de onze vereniging een warm hart toedraagt. u bent van harte  
welkom op deze receptie die begint om 19.00 en eindigt om 
21.00 uur. Daarna staat er een grandioos feest gepland ook  
hiervoor bent u allen van harte welkom!! Graag vieren we dit 
feestje met u allen!
We zien u graag tijdens de carnavalsdagen en op 4 maart!

44 jaar de Cv.de.  Deurdouwers
Ingezonden door:  De jubileumcommissie
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Op 18 November jl. organiseerde de Gemeente Zevenaar het 
Ondernemersontbijt.
De grote opkomst van diverse bedrijven en de interesse in 
de sprekers die waren uitgenodigd maakt dat er een leuke  
netwerkbijeenkomst na de afsluiting plaatsvond.

Het is dan ook erg mooi om te zien dat er daadwerkelijke  
samenwerkingen zijn ontstaan.
B&B en Wellness de Waalhoeve in Angerlo gaat retraites  
organiseren in samenwerking met Cirlcle of Balance. Susan is 
Coach in persoonlijke ontwikkeling en groei en geeft Yin-Yoga 
lessen in Zevenaar. Bij de Waalhoeve vond ze de ideale plek 
om relaxte retraites te geven voor totale ontspanning. Saskia 
is reeds een begrip in de Gemeente Zevenaar. Met haar aanbod  
in Privé Sauna en (Duo) Massages i.c.m. overnachten werkt 
ze met veel lokale boerderijen en bedrijven samen. In een  
samenwerking met Liemerstrots ( Vereniging ter bevordering 
van het streekproduct) heeft ze mede een prachtige fietsroute  
ontwikkeld langs alle lokale streekproducten boerderijen. 
Deze fietskaart is een enorm succes geworden gezien de vele  
aanvragen hiervoor. 
Met de nieuwe samenwerking hopen Susan en Saskia nog meer 
ontspanning in de Gemeente Zevenaar aan te kunnen bieden op 
persoonlijk vlak en ontwikkeling. 
De retraite legt In de ochtend focus op Balans en Ontspanning  

en in de middag heerlijke Privé Wellness en Massage  
behandelingen voor Lichaam en Geest. 
Vrijdag 10 Februari 2023 gaat de eerste retraite van start  
waarvoor je je kan inschrijven via info@dewaalhoeve.nl of  
www.circleofbalance.nu/mini-retraite 

1e samenwerking na het Ondernemersontbijt Gemeente 
Zevenaar van start!
Ingezonden door:  Rob en Saskia

Kijk voor meer informatie op 
www.angerlosnieuws.nl

Op 18 december was er van 14.00 uur tot 16.00 uur een ware 
kerstontmoeting bij de kerk te Lathum. Door de beëindiging 
van de Vrouwenvereniging afgelopen jaar te Lathum is er geen  
kerstbijeenkomst meer. Ook het koor in Lathum is inmiddels 
gestopt. Daarom hadden leden van de kerk te Lathum besloten 
om een kerstontmoeting te organiseren bij de kerk. 
Er kon een echte levende kerststal bewonderd worden en er 
was afwisselend muziek en een koor in de kerk. Daarnaast werd 
een kerstverhaal verteld in de kerk. In de Wheme, het gebouw 
naast de kerk stond de koffie, thee, chocolade en glühwein en 
wat lekkers klaar. Er waren geen kosten aan verbonden, enkel 
een vrijwillige bijdrage voor het hospice in Roozendaal van het 
Leger des Heils.
De opbrengst daarvan is € 170,00 wat een mooi resultaat is! 
Het weer werkte goed mee, wel koud maar in ieder geval droog.
De uitnodiging voor deze ontmoeting was in Lathum huis 
aan huis bezorgd. Helaas kwam deze keer het eerst Angerlo’s  
Nieuws later uit dan afgesproken vanwege de vele  
werkzaamheden van de drukker aan het eind van het jaar.  
Hierdoor kwam de uitnodiging van deze ontmoeting te laat 
voor Angerlo en Giesbeek.

Deze activiteit was ook een mooie gelegenheid om een kijkje 
in de kerk te nemen. Dat was ook fijn, want er zijn bezoekers 
geweest, die niet eerder in dit kerkje waren geweest. 
De organisatie was prima, goede reden om het volgend jaar 
weer te organiseren en dan zijn er zeker  meer mensen welkom!

Geschreven door:  Anneke Nijman

Kerstontmoeting voor iedereen in Lathum op 18 december 



Kerkdiensten
R.K. Parochie St. Willibrordus Zevenaar, 
Locatie St. Martinus Lathum/Giesbeek

Voor de maandelijkse viering op dinsdag zijn bewoners van  
Binnenrijk e.a. van harte welkom. 

07 feb. 10.00 uur Woorddienst, Past. M. Smits
18 feb. 19.00 uur. Woorddienst, Dhr. J. Ubbink 
07 mrt. 10.00 uur Woorddienst, Past. M. Smits
18 mrt. 19.00 uur H. Eucharistieviering, Past. Thanh

U kunt ook gebruik maken van het YouTube kanaal van de 
parochie: RK Liemers – Parochie Sint Willibrordus
Op deze manier wordt elke zondag om 10.30 uur de Mis 
verzorgd door het pastoraal team

PKN kerk Lathum-Giesbeek

Voor actuele informatie over de diensten en de  
ontmoetingen na de diensten verwijzen wij u naar de website 
van de Lathumse kerk.
Alle diensten worden ook via een live stream uitgezonden. 
Deze link vindt u eveneens op de website. 
www.kerklathum.nl

22 jan. 10:00 uur. Week van de Eenheid; oec. viering  
 in Lathum
27 jan. 20:00 uur.  VvLK-avond: 
 Lezing over de Atjeh-oorlog
29 jan. 10:00 uur.  Afscheid ambtsdragers
 ds. Gert Jansen
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“Van de herders in het veld” 
en “de Wijzen die een ster 
volgen”

Groep 8 van de Paulusschool heeft op donderdagmiddag 22  
december 2022 alle registers opengetrokken en voor de  
kinderen van groep 1 t/m 7, alle leerkrachten en de ouders van 
groep 8 van de Paulusschool het kerstverhaal opgevoerd.

Twee verhalen: van de herders en de wijzen, zijn door de  
kinderen met verve opgevoerd. De vertellers namen de kijkers  
en de luisteraars mee naar de herders in de velden rond  
Bethlehem die op zoek gaan naar de stal met het pasgeboren 
Koningskind.
De wijzen uit het oosten volgden de ster aan het firmament en 
ook zij komen in Bethlehem uit en zij vinden de stal met Maria 
en Jozef en hun bijzondere kind.
Het publiek in een volle Martinuskerk heeft genoten van dit 
kerstspel: van kinderen voor kinderen. 

Ingezonden door:  Paulusschool

Familiebericht
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Agenda
Open Tafel. Kosten € 8,50.  Aanmelden minimaal 1 dag tevoren bij 

Caleidoz tel. 0313-472 888. In de even weken op: 
Dinsdag: 12.30 uur Open Tafel in De Meent in Angerlo

(Volks)dansen: Iedere donderdagochtend Jan Loomanhuus van 
10.00 uur tot 11.00 uur, Ticheloven 2 in Giesbeek

23 jan. Presentatie avond door Ronald Lubbers over  
 fotografie en landschap in Giesbeek.  
 Aanvang 19.30 uur. Het Hof van Giesbeek
11 feb. 10:00 uur Varkensverloting, De Deurdouwers
12 feb. CV Knor- en Knalpot 
 PRONKZITTING 50+ Giesbeek
18 feb. t/m 
21 feb. Carnaval Giesbeek
21 feb. Lezing Uganda: OVO Angerlo,  
 De Meent, Angerlo 14.00 tot 16.00 uur
27 feb. Muzikale avond m.m.v. Dubbel Solo.
 Aanvang 19.30 uur. Het Hof van Giesbeek

Spar Giesbeek • Smirdex NL • Jos en Corien Baars • Mw B.F. van Bommel-
Stellaard • M.W. Kamphuis van der Aa • Danny en Kristianne Wolf • Annie en 
Leo van den Boom • Mw D.J.M. van Koolwijk • Brigitte Derksen en Geert 
Wieggers • A.M. Senhorst • Ivo de Wild en Mariska Pelgrim • Sportvereniging 
G.S.V. ’38 • Joost Thiel • E.H.J.M. Thiel • H.L. Thiel • H. de Vries / W. Boegman 
• Mw. R.C.M. van Beusekom • P. Zwiers • J.J.W. Kelderman-Leender • Vic 
Heunen • Harold en Jacqueline van den Boom • Ruud en Joke Cornelissen • 
Otto en Sabine Salomons • H. Groenewoud en K. Groenewoud-Idema • G. 
Hendriksen en K. De Man • Ron en Judith Ribbers • Gerdy van den Bogaard 

• Drum en Showfanfare Red & Black •  

Let op: Bovenstaande sponsorovereenkomsten lopen deze maand af!

Stucadoors- en terrazzobedrijf Tonin • C.V. Knor en Knalpot • Hans 
en Jannie Wieggers • Hans en Tanja Verhoef • M. Urbach • Harry en 
Jeanette de Wild-Jansen • G.J. Regelink eo • Seniorenvereniging Met  
Elkaar Voor Elkaar • Lies en Wim Tieben • Benny en Rianne Hendriks Het  
Malland • F.J.H. Postma • N. Kampstra en H. Kamstra-Jager • Ben en Ine Beekman  
• G.M. Teering • St. Oranje Boven Lathum • Nico en Irma van Veenendaal  
• G. Bolck eo J. Bolck-Winterink • W.J. van Haren • Gors en Ineke Weijers • 
A. Elffrink en A.H Elfrink-Meijer • R. Looten en J. Looten-v. Haren • Govert 
en Carla Koers • H.T. Huuskers • Koersbalver. De Juiste koers • W. Sanders 
en H. Sanders-Overmars • Fanfare St. Gregorius • Riette te Loo / Geert 
Kaper • St. Halfvasten Angerlo • H. Wieggers en W. Wieggers Scheperkamp • 
M.B. Siebelink-van Dijk • Dietmar en Wencke Huber • Henny en Otto Bonte 
• Wim en Conny Mulder • Ries Wieggers • Maarten en Nicolien Soethof • 
Schutterij Eendracht Maakt Macht Giesbeek • L.T.H.M. Klein Herenbrink • 
Loonbedrijf Kriesels • Th.M.J. Schulpen en Y.G.H. Mooren • Jan Kelderman en 
Rita van Haren • J. de Rooij • H.L. de Reus en H.G.B.M. de Reus-Bloemberg 
• B.J.H. vd Brink en G.H. vd Brink-Matser • Rosi en Willie Ipskamp • Henk en 
Janny Derksen • M. Roekens en K. Roekens-Beekman • Marion en Frank v.d. 
Rijst • B. Stuart en A. Berends-Grob • Uup en Anita Veenland • Geurt en Ani-
ta Smids • Hengelsportvereniging Ons Genoegen • Mw. M.W.G. Senhorst-
v.d. Boom • Wilbert en Trea van Haren • St. Dorpshuis Angerlo • Build your  
Finance • Gerard Kaper en Jeanne Brommer • Acupunctuur De Liemers • 
Wim en Maria Hermans • Kees en Mia Goes • Harrie en Liesbeth Knuman 

• Mieken en Jan Deen • Henk en Ineke Kok • Albert Heijn Rene Lukens • H. 
Gronloh en R. van Dijk • N. Wieggers-Vermeulen • Hans en Susan Driessen • 
Gonda van den Broek • W.F. Besselink • A.J.S. Maatman-Hennekeij • Arnold Wit-
jes en Gerry Bax • A. Witjes en W. Witjes-Soethof • Tandartspraktijk Giesbeek  
• Cor en Willy Matser • Jan en Gerda Polman • Anneke Nijman en Adri 
Breure • C.J. van Velzen • Wim Roelofs en Marianne Smits • Frans en Mathea  
Mosterman • Berry en Margriet v.d. Kracht • Irma en Felix van Bavel • Pelo 
Industrietechniek B.V. • Uit de Verf Communicatie • Anita en Leon aan de 
Meulen • Leo en Truus Engelsman • Stg. Vrienden van de Giese Toren • Jacques 
en Marga Verkerk • Rijna en Willem Sijbrant • Jos en Monique Worm • Henk 
en Janet Jacobs • Koos en Patty van Hal • Hans en Trudy Niels • C.J.A.M.  
Schrauwers en C.W.P. Schrauwers-Pingen • Herman en Ria Witjes • H.W.  
Peters • J.M.W.M. Pelgrim-Onstein • Michal en Ans Szoltek • Bennie en Ria 
van Dam • Mw. H.S.W. Berends • Mw. H.J. Westerhof-Groninger • Jan en Maria 
Giesen • Bridgeclub “Angerlo” • Rudie en Ingrid Verheij-van Middelkoop • Jan 
en Dies te Kortschot • Gerard en Ria Soethof • Jan en Yvonne Willemsen  
• Anton en Marjan Rabeling • Jan en Dinie Ubbink-Huibregtse • Christine  
Dameskleding Arnhem • H. Heeroma • Ontspanningsver. V. Ouderen Angerlo 
• Barry en Inge Groenewoud • Johan en Marina Gores • D. Patrikios eo E.G. 
Patrikios-vd Sluis • E v.d. Kamp v. Rooyen • J.W. Turk eo W.J.M. Oostendorp  
• Welfare Giesbeek • M.J.M. Witjes-Wieggers • A.H.M. Reuling •  
H.L. Dolman-v. Zadelhof • C.V. De Deurdouwers • B. Klein Herenbrink • Theo 
en Martha de Man • Anneliesarnoldusmassage • Adriaan Witjes • Familie Cun-
ningham • V.V. Angerlo Vooruit • Ans en Jebbo Haverkamp • A.J.G. Wieggers • 
Johan en Bep Geurds • Wendy en Gerwin Zwaan • Theo en Hermien Pelgrim • 
Vrouwen van Nu Angerlo e.o. • Co en Diny Stuart • M. Fohr en P. Fohr-Borger 
• M. Rispen-Visser • Hilco Peters • Wim en Marietje Lourens • Dik en Margy 
Bril • J.A.J. Soethof-Kuijf • J.M. Baars en E.J.A. Baars-Worm • Karin en Willy 
van Haren • Gerard en Thea Raben • Frans en Gerda Weijers • B.W. Stuart • 
Corrie en Frans Worm • C. Maijs en M. Maijs-Gelderland • St. Oranje Boven 

Lathum

NB: Sponsorovereenkomsten worden niet automatisch verlengd. 
Wij vinden het fijn als u het Angerlo’s Nieuws blijft sponsoren! 

Maak s.v.p. 24 euro over op IBANnummer NL 50 RABO 0321 6455 29 
onder vermelding van Angerlo’s Nieuws-supporter

4 mrt Cv.de.  Deurdouwers:
 Receptie19.00 - 21.00 uur 
 Aansluitend feestavond
11 mrt. Feestavond Halfvasten Angerlo 
 m.m.v. de band Cabrio.
12 mrt. Grandioze Halfvastenoptocht door Angerlo 
 en aansluitend feestmiddag in de tent
20 mrt. Ontspanningsavond gegeven door Keurslagerij
 De Worstepinne uit Doesburg.
 Aanvang 19.30 uur. Het Hof van Giesbeek

8 apr. Paasviering m.m.v. het mannenkoor 
 Mengelmoes uit Didam.
 Aanvang 14.00 uur. Het Hof van Giesbeek
22 apr. Nölers uit Haaksbergen: OVO Angerlo,  
 De Meent, Angerlo 14.00 tot 16.00 uur

Gezocht: AN-Supporter
Het Angerlo’s Nieuws: Eigen nieuws, op papier gezet door mensen uit onze dorpen. Allemaal vrijwilligers die zo op hun manier  
een steentje bijdragen aan onze dorpen. Wij kunnen echter niet verder zonder een extra financieel zetje in de rug. Daar-
om vragen wij u lid te worden van de AN-supporters; een harde kern lezers die ons financieel ondersteunen. U betaalt als  
AN-supporter € 24,00 per jaar voor 12 edities en krijgt daarvoor een ereplaats in ons supporterscolofon, dat vast onderdeel 
is geworden van het Angerlo’s Nieuws. 

Doe mee, wordt AN-supporter
U kunt het bedrag overmaken naar: ‘Stichting Angerlo’s Nieuws’ IBANnummer NL 50 RABO 0321 6455 29 onder vermelding 
van ‘Angerlo’s Nieuws-supporter’. Het Angerlo’s Nieuws kan niet zonder u.
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Lankhorsterstraat 25a, 7234 ST Wichmond
Tel. (0575) 463507 • 06 55 860430

info@gebr-arends.nl • www.gebr-arends.nl

Marconistraat 33 | 6902 PC Zevenaar
T (0316) 34 10 12  |  F  (0316) 34 41 94
info@autovreman.nl  |  www.autovreman.nl

Het autobedrijf met een totaal oplossing voor iedere auto!

Wij leveren nieuwe en jong gebruikte auto's. 
Door onze merkongebondenheid kunnen we 
de auto vinden die het best bij u past. 

• Aircoservice 
• Apk & onderhoud
• Bandenwissel 
• Diagnose 
• Eigen opslag in ons bandenhotel
• Pechhulp / mobiliteitsgarantie
• Uitlijnen 
• Wielwasmachine

D i j k s e s t r a a t  3 8 B   6 9 4 2  G D  D i d a m

0 6  5 2  3 4  1 2  0 3   i n f o @ e x a q tr o b . n l

www.exaqtrob .n l

Komt hier 
uw advertentie?

Een nieuw jaar: de goede voornemens zijn even traditioneel als 
de oliebollen. En januari is de maand dat we die bollen er weer af 
moeten sporten en de voornemens vergeten worden. Tradities, 
je hebt er niet veel aan, maar ze zijn behoorlijk hardnekkig. 
“Ik was het echt van plan” of “ik heb het wel geprobeerd” zijn 
van die terugkerende zinnetjes deze maand. Om aan te tonen 
dat de spreker best wel weet dat het anders moet, daar ook 
een ‘inspanning’ voor levert, maar dat iets dat groter is dan  
hij- of zijzelf de goede voornemens onmogelijk maakt met niet 
te overkomen obstakels. 
In al die jaren van voornemens ben ik er maar een nagekomen. In 
evenzoveel jaren van anderen beoordelen op hun doen en laten, 
had ik bijna uitsluitend meningen en zelden of nooit daden. In 
december schreef ik over de kerstkaarten die ik zou versturen, 
in januari liggen ze nog onbeschreven op tafel. Ja, er zijn excuses, 
maar niet echt: “met jouw praatjes krijg je een kromme voor niet 
recht” was het terechte oordeel van mijn schoonvader. 
Deze januari neem ik me voor niet rond te strooien met  
meningen, maar me af te vragen waar ik die mening op baseer.  
En niet snel dat makkelijke excuus te maken, als m’n  
verantwoordelijkheid nemen de eerlijke weg zou zijn.  
Voornemens die ik, voor ik ze vergeet, print en op m’n  
bureaublad plak. Zonder de illusie dat dit direct wat verandert, 
maar met de hoop dat de constante herinnering, wie weet, ooit 
beklijft. 

Hypocriet
Hoofdgerecht Kip Piri Piri 

met verse frites € 12,95

Kijk voor onze openingstijden 
op www.juffrouwtok.nl
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Marsweg 12, 6988 BM LATHUM  -  0313631319  -  reserveringen@veerstal.nl  -  www.veerstal.nl

Werken bij De Veerstal?
Vraag ons naar meer 

informatie.

WIJ GAAN  VERBOUWEN!
 

Restaurant De Veerstal is al vele jaren een begrip in de 
regio en dat willen we graag blijven doorontwikkelen. 
Daarom zal onze keuken, de komende 2 maanden een 
grootschalige verbouwing ondergaan om  
energieneutraal te worden en om het steeds groeiende 
aantal gasten optimaal te kunnen blijven ontvangen.
 

Vanaf woensdag 11 januari gaan wij vanuit een luxe  
mobiele keuken werken. Om de kwaliteit te  
waarborgen gaan we met een iets compactere 
menukaart werken.
 
Openingstijden vanaf woensdag 11 januari:
Maandag en dinsdag: restaurant, bowling en speelhal 
vanaf 17.00 uur
Woensdag: speelhal vanaf 14.00 uur, restaurant  
en bowling vanaf 17.00 uur
Donderdag: restaurant, bowling en speelhal  
vanaf 17.00 uur
Vrijdag: speelhal vanaf 14.00 uur, restaurant en bowling 
vanaf 15.00 uur
Zaterdag en zondag: speelhal vanaf 10.00 uur,  
bowling en restaurant vanaf 12.00 uur


